
Zápis č. 3  
z jednání Komise na podporu prodeje vojenských bytů  

dne 8. března 2011  
 

Účastníci jednání: 

(dle prezenční listiny) 
   

Mgr. Bořek Černovský, Bc. Jitka Synková, Dr. Tomáš Finger, Pavla Janecká, Lenka Kabrhelová,  

Ing. Lubomír Lampert, Ing. Scholz Vladimír. 
 

Omluveni: Josef Jakab, Martina Jarešová 
 

 Kontrola zápisu a kontrola plnění úkolů z minulého jednání: 
 

1. Vyvolat jednání s Prahou 6 ohledně urychleného šetření vlastnických vztahů – odblokování 

duplicitního vlastnictví. 
2. Oslovit právní kancelář, která by zpracovala podklady ohledně převodu pozemků, hřišť, 

sportovišť vč. garáží – doložení veřejného zájmu. 
 

 

Ad 1) Mgr. Černovský kontaktoval kompetentní pracovníky Prahy 6 a požádal je o urychlené šetření 
majetkových poměrů. Ve stejné věci byl kontaktován i Magistrát hl. m. Prahy. Prahou 6 a též  

 i Magistrátem hl. m. Prahy nebyl prokázán právní titul hospodaření s majetkem státu, tj.  
 k prověřovaným pozemkům. O této skutečnosti budou nezávisle informovat (nebo již tak učinili) 

Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, aby mohlo dojít k následnému zrušení 
duplicitního zápisu vlastnictví. 

 

Ad 2) Právní kancelář nebyla oslovena. S právní problematikou žádosti nakonec městské části pomáhá 
Odbor Kanceláře primátora Magistrátu hl. m. Prahy (poradce primátora pro legislativu). Zatím 

byl Odborem územního rozvoje a investic MČ Praha 17 připraven návrh změny územního plánu, 
který navrhuje plochy v ulici Mrkvičkova a Skuteckého (kolem prodávaných domů) definovat 

jako veřejná prostranství. Tento návrh bude projednán v průběhu března Radou městské části 

Praha 17 a následně předložen dubnovému jednání zastupitelstva k definitivnímu schválení. 
Následně bude postoupen Magistrátu hl. m. Prahy. 

 
Dr. Finger požádal o zjištění, komu patří vozovka v části ulice Mrkvičkova a přilehlé chodníky, 

které se nacházejí na pozemcích ve vlastnictví Ministerstva obrany (vlastník asfaltu nemusí být 

totožný s vlastníkem pozemku). 
 

Dále byl vznesen dotaz, jak pokračují přípravy realizace projektu parkovacího domu v ul. 
Skuteckého. 

 
Závěr: 

 

1. Ve spolupráci s Magistrátem hl. m. Prahy bude zpracována nová žádost MČ Praha 17 o svěření 
nepotřebných pozemků armády a bude zaslána jménem MČ Praha 17 na MO a MF.  

2. Parkovací dům v ul. Skuteckého – MČ stále nemá stanovisko Magistrátu hl. m. Prahy. Do 
příštího jednání komise bude zjištěn aktuální stav ohledně této záležitosti. 

3. Vlastnictví vozovky v části ulice Mrkvičkova bude ověřeno dotazem na kompetentních odborech 

MČ, informace bude podána na příštím jednání komise. 
 

 
Komise se dohodla na dalším jednání v první polovině dubna, termín bude upřesněn.  

 
 

Zapsala: H. Fulínová  

Ověřil: Mgr. Bořek Černovský  


